
PROTOKÓŁ Nr XXX/13
Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze

z dnia 24 kwietnia 2013 roku
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 16.35

Obecnych na Sesji – 21 radnych - lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska – Radca Prawny Janusz Święcicki

Ad.     1.     Otwarcie     Sesji  

Sesję otworzył  i  prowadził Przewodniczący Rady Pan Andrzej Mankiewicz, który powitał 
radnych Rady Miejskiej, BM,  wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców miasta.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 19 radnych (w momencie rozpoczęcia nie 
było radnej Bogusławy Krawiec, a Pani Adrianna Gęborys nie była liczona ze względu na to,
iż dopiero w pkt. 7 miała złożyć ślubowanie po którym rozpoczęła sprawowanie mandatu) na 21 
ustawowego składu Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować
i podejmować uchwały.

Ad.     2.     Wnioski     dotyczące     zmian     w     porządku     obrad  

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Kamiennej Góry o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie  uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z  tej  samej  listy na miejsce  radnego

w związku z wygaśnięciem mandatu.
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.
9. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  Miejskiej  Bibliotece 

Publicznej w Kamiennej Górze.
10. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  Muzeum  Tkactwa

w Kamiennej Górze.
11. Podjęcie  uchwały w sprawie  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych i  gimnazjów

oraz granic ich obwodów.   
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
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i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna Góra na 
2013 rok.

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulic: Krzeszowska-T. Kościuszki-Leśna w Kamiennej Górze.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulic: Cegielniana, Nowa, Wysoka i Śląska w Kamiennej Górze – 
obszar planistyczny „A”.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulic: Cegielniana, Nowa, Wysoka i Śląska w Kamiennej Górze – 
obszar planistyczny „B”.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru powyżej ulicy Krzeszowskiej w Kamiennej Górze.

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  dla  rejonu  ulic:  Jeleniogórskiej,  Bohaterów  Getta,  Przemysłowej
i Towarowej w Kamiennej Górze.

19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.

20. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  podjęcia  współdziałania  Miasta  Kamienna  Góra
z  jednostkami  samorządu  terytorialnego  w  ramach  Aglomeracji  Wałbrzyskiej  w  celu 
realizacji zapisów „Strategii Rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-2020” poprzez 
partycypację w roku 2013 w kosztach umów zlecenia Specjalistów/Doradców ds wdrażania 
„Strategii Rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-2020”.

21. Sprawy różne.
22. Zamknięcie Sesji.

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.

Ad.     3.     Przyjęcie     Protokoł  u z XXIX     Sesji      Rady     Miejskiej  

Przewodniczący RM poinformował, iż Protokół Nr XXIX/13 z Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 20 marca 2013 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Dodał, że nie zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej 
ktoś chciałby takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Na salę obrad przybyła radna B. Krawiec (obecnych 20 radnych).

Głos  zabrał  Dyrektor  Muzeum  Ochrony Wybrzeża w Świnoujściu Pan Piotr Piwowarczyk, 
który  przekazał  informacje  nt  funkcjonowania  podziemi  ARADO  oraz  planów  rozwoju  na 
najbliższy czas, tj.:
- jest to innowacyjny projekt, dający duże możliwości rozwoju,
- promocja podziemi wiąże się ściśle z promocją miasta,
- praca kompleksu trwa cały rok i wiąże się również z wyjazdami studyjnymi,
- do sierpnia 2012 r. podziemia odwiedziło 10 tys. turystów,
-  podziemia zdobyły wiele wyróżnień, m.in. tytuł „Skarby podróży”, najciekawsza nowa atrakcja
w 2012 r. nadana przez portal onet.pl oraz najciekawsze wydarzenie w turystyce w 2012 r. nadane 
przez portal wp.pl,
-  przewidywana liczba turystów w 2012 r.  optowała w granicach 5-9 tys.,  a do chwili  obecnej 
ARADO odwiedziło 18 tys. turystów,
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- 350 tys. zł. pochłonęły inwestycje twarde, bez kosztów bieżącego utrzymania,
- na 2015 r. planuje się zbilansować zyski i straty, a po tym roku planuje się zarabiać na inwestycji,
- stworzono miejsca pracy dla 3 osób na umowy stałe, w sezonie zimowym dodatkowo dla 2 osób,
a w sezonie letnim dodatkowo dla 6 osób na inne umowy niż stałe,
- cały czas budowana jest marka oraz promowana turystyka w mieście.
Dyrektor Muzeum zaprosił ponadto wszystkich do uczestnictwa w wydarzeniach, które odbędą się 
podczas majowego weekendu, m.in. „Bitwa Czołgów” nad kamiennogórskim Zalewem.

Radny J. Bruździak zapytał, czy przewodnicy po podziemiach są przygotowani do oprowadzania 
wycieczek z zagranicy  (zwłaszcza  niemiecko i anglojęzycznych)? Zapytał również, czy ustalona 
jest lub będzie wariantyzacja sposobu oprowadzania wycieczek? Często bowiem (zwłaszcza turyści 
niemieccy)  doznają  rozterki  wewnętrznej,  gdyż  najpierw  proponuje  im  się  niejako  zabawę,
a dopiero później, w trakcie zwiedzania, okazuje się, że jest to miejsce cierpienia i kaźni. Powinien 
być przewidziany wariant oprowadzania wycieczek z edukacją historyczną nastawioną na poznanie 
historii, a nie na zabawę. Pogratulował ponadto wypromowania tej atrakcji.

Dyrektor Muzeum odpowiedział,  że  na  chwilę  obecną  nie  ma  przewodników obcojęzycznych
i będą wprowadzane urządzenia do tłumaczenia. Przyznał również rację uwadze o wariantyzacji 
sposobu oprowadzania i związaną z tym koniecznością przebudowy trasy. 

Radna M.  Jaciuk zapytała,  wg  jakich  kryteriów projekt  ARADO uzyskał  tytuły  na  portalach 
internetowych onet.pl i wp.pl?

Dyrektor Muzeum  poinformował,  że nie były to głosowania internautów tylko wybór redakcji 
portali.

Ad.4.     Wnioski     i     zapytania  

Radny   Wiesław Sobiechowski  :  
1. Pytanie,  czy  można  wyrównać  asfalt  na  ul.  Leśnej?  Droga  jest  bardzo  zniszczona

i poruszanie się po niej jest mocno utrudnione.
2. Prośba  o  spowodowanie  ustawienia  znaku  pionowego  „Przejście  dla  pieszych”  na

ul. Jeleniogórskiej (przy wyjeździe na Lubawkę). Kierowcy nie widzą pasów i często nie 
zwalniają na tym odcinku.

3. Prośba  o  zwrócenie  się  do  odpowiednich  służ  o  interwencję  w  sprawie  zapadniętego 
chodnika przy ul. Legnickiej.

Radna Celina Róg:
1. Radna odczytała wnioski KGKiM do budżetu na 2013 (dot. wykonania dokumentacji na 

przebudowę kanalizacji ul. T. Kościuszki) oraz odpowiedź KBSiR na te propozycje zmian.
2. Prośba o interwencję w sprawie utworzenia mini  placu zabaw przy ul.  Katowickiej.  Na 

wszelkie próby uzyska  nia pomocy w merytorycznym wydziale lub u zarządcy udzielana 
jest odpowiedź, że tam jest konflikt mieszkańców, co też jest prawdą, gdyż np. stawiają 
sobie oni prywatnie znaki zakazów.

3. Prośba o interwencję w sprawie walącego się budynku przy ul. S. Żeromskiego.

Radna Irena Plata:
1. Pytania, czy znany jest już termin budowy azylu na ul. Jeleniogórskiej?
2. Pytanie, czy istnieje szansa na remont ul. P. Ściegiennego (dojazd do bloków)?
3. Prośba  o  interwencję  w  sprawie  likwidacji  nielegalnego  wysypiska  śmieci  przy
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ul. P. Ściegiennego (od strony ul. Jeleniogórskiej), gdzie gromadzone odpady wpadają już 
do rzeki (w załączeniu zdjęcia – zał. Nr 2 do protokołu).

Radna Małgorzata Krzyszkowska:
1. Uwaga,  że  w  mieście  jest  bardzo  brudno  i  nawet  na  Święta  Wielkanocne  nie  zostało 

posprzątane.
2. Uwaga,  że  miasto  jest  sprzątane  przez  osoby  odpracowujące  zaległości  czynszowe

i pytanie, czy w związku z tym jest pomniejszana przekazywana kwota na ten cel?
3. Uwaga, że do tej pory nie zostały usunięte świerki z klombów w centrum miasta, które były 

tam umieszczone przed Świętami Bożego Narodzenia.
4. Sugestia, aby zastanowić się nad wyciąganiem konsekwencji wobec właścicieli zwierząt, 

którzy nie sprzątają odchodów po swoim czworonogu. Należy również rozważyć możliwość 
wynajęcia rakarza, który wyłapie bezdomne psy.

5. Prośba o interwencję w sprawie nieświecących latarni przy ul. Świerkowej – do niedawna 
świeciła co druga lampa, a teraz świecą dwie na całej ulicy.

Radna Mariola Jaciuk:
1. Pytanie,  dlaczego w dalszym ciągu nie ma reakcji na prośby o montaż spowalniaczy na

ul. J. Słowackiego?
2. Prośba  o  interwencję  w  sprawie  oznakowania  poziomego  przejść  dla  pieszych  wzdłuż 

wyremontowanej ul. Bohaterów Getta.
3. Prośba o interwencję w sprawie likwidacji dziury przy bramie wjazdowej na cmentarz przy 

ul. Wałbrzyskiej.  Dodatkowo po okresie zimowym zniszczona bardzo została trawa przy 
wejściu i jest tam teraz bardzo brudno.

4. Uwaga  n/t  zabrudzonych  parkingów  miejskich,  np.  przy  parku  na  ul.  Ogrodowej,
czy na Pl. Grunwaldzkim.

Radny Bogdan Murawski:
1. Prośba  o  reakcję  w  sprawie  nagminnego  spożywania  alkoholu  nad  kamiennogórskim 

zalewem oraz wiążący się z tym duży nieporządek, zwłaszcza na weekend.

Radny Andrzej Jasiński:
1. Pytanie, czy wyremontowana zostanie ul. Parkowa (dojście do podziemi ARADO)?
2. Uwaga, że na ulicach miasta jest brudno i że firma SANIKOM lepiej utrzymywała porządek 

w mieście.

Radna Marianna Komorowska:
1. Pytanie,  czy  urząd  czyni  starania,  aby  pozyskać  środki  pozabudżetowe  na  remont

ul. Księcia Bolka I?

Radny Jacek Bruździak:
1. Pytanie, kiedy otwarty zostanie park linowy na Górze Parkowej?

Radna Bogusława Krawiec:
1. Kolejna prośba o wyczyszczenie rowów na ul. Jesionowej, gdzie liście są wypłukiwane na 

drogę  stwarzając  zagrożenie,  a  dodatkowo  zostały  przez  to  wypłukane  pobocza  i  dwa 
samochody nie mogą się wyminąć na tym odcinku.

2. Uwaga n/t złego sprzątania miasta, w tym również osiedla Antonówka. Kiedyś sprzątane 
było raz w miesiącu, a teraz jest coraz rzadziej; przestanek autobusowy również jest cały 
czas zaśmiecony.

3. Prośba o interwencję w sprawie braku oświetlenia przy ul. Polnej 16-26.
4. Sugestia, aby nie wymieniać wszystkich pojemników na śmieci, ale wyczyścić już istniejące 
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i ewentualnie je doposażyć.
5. Pytanie,  kiedy  zostanie  podzielona  nadwyżka  budżetowa  w  wysokości  1,5  mln.  zł.

i prośba, aby robiła to Rada Miejska?

Radna M. Krzyszkowska odniosła  się  do zapytania radnego A. Jasińskiego i  wyraziła  zdanie,
że ul. Parkowa powinna być wyremontowana przy budowie podziemi – projekt powinien był być 
wykonany kompleksowo.

Radna Zofia Kolat:
1. Pytanie,  czy  urzędnicy  pracują  nad  pozyskaniem  środków  na  rewitalizację  budynków 

Starego Miasta i czy są możliwości na pozyskanie środków na remont budynków Wspólnot 
mieszkaniowych?

2. Prośba o wyłożenie kostką brukową ul. Ptasiej lub ewentualnie zasypanie nierówności, które 
bardzo utrudniają poruszanie się po tej ulicy.

Ad.     5.     Informacja     Burmistrza     Miasta     o     pracy     między     Sesjami  

Informację przedstawił BM – zał. Nr 3 do protokołu.

Dodał,  że  Powiat  Kamiennogórski  może  spokojnie  pozyskiwać  pieniądze  na  remont
ul. T. Kościuszki, ponieważ miasto wykona niezbędne prace związane z kanalizacją na tej ulicy. Na 
ten cel trzeba będzie przeznaczyć 2 mln zł., o co BM zwróci się do RM
Odpowiedział również na pytanie  radnego J. Bruździaka, tj.  Urząd Marszałkowski wyraził już 
zgodę na wybór operatora, który może zarabiać na obiekcie (miasto przez 5 lat nie może).

BM odpowiedział także na wnioski i zapytania z poprzedniej Sesji, tj.:
1. Radnej B. Krawiec – po rozmowach z Prezes SSEMP ustalono, że w maju na Sesji pojawią się 
przedstawiciele, aby porozmawiać nt jej funkcjonowania.
2.  Radnemu B. Murawskiemu – od listopada 2012 r. do końca marca 2013 r. wydane zostało
297 tys. zł. na odśnieżanie (o 35 tys. zł. mniej niż w roku ubiegłym). Z pewnością złożyła się na to 
lepsza organizacja pracy i lepszy sprzęt. Ostateczna ocena wykonania zadania jest pozytywna.

BM odniósł się ponadto do uwag radnych z tej Sesji, a dotyczących sprzątania miasta i powiedział, 
że zima dopiero się skończyła i od tygodnia trwa sprzątanie kompleksowe miasta oraz łatanie dziur. 
Pracownicy przesuwają się stopniowo od ul. Bohaterów Getta w stronę miasta.

Ad.     6.     Informacja     Przewodniczącego     Rady     Miejskiej     o     pracy     Rady     między     Sesjami  

Informację przedstawił Wiceprzewodniczący RM – zał. Nr 4 do protokołu.

Ad.     7.     Podjęcie uchwały w sprawie w  stąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego   
w związku z wygaśnięciem mandatu

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM.

 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 20 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXX/178/13 w sprawie  wstąpienia 
kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z wygaśnięciem mandatu– zał. Nr 5 do 
protokołu.

Przewodniczący RM odczytał rotę ślubowania:

„Wierny Konstytucji  i  Prawu Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki  radnego 
sprawować  godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie  dobro  mojej  gminy  i  jej 
mieszkańców”, po czym Pani Adrianna Gęborys powiedziała „ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”.

Obecnych na Sesji – 21 radnych.

Ad.     8  .     Podjęcie  uchwały    zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składu  liczbowego  
i osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 21 głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr XXX/179/13 zmieniającą  uchwałę
w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze – zał. Nr 6 do protokołu.

Ad.     9  .     Podjęcie uchwały   zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Miejskiej Bibliotece   
Publicznej w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor MBP Danuta Jarczewska.

Przewodniczący RM zarządził  5 min.  przerwę. Po przerwie na salę obrad nie powróciła  radna
M. Krzyszkowska i radny W. Sobiechowski (obecnych 19 radnych).
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19 głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr XXX/180/13 zmieniającą  uchwałę
w sprawie nadania statutu Miejskiej  Bibliotece Publicznej  w Kamiennej  Górze –  zał.  Nr  7 do 
protokołu.

Na  salę  obrad  powróciła  radna  M.  Krzyszkowska,  a  salę  obrad  opuściła  radna  M.  Jaciuk 
(obecnych 19 radnych).
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Ad.     10  .     Podjęcie uchwały   zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Muzeum Tkactwa   
w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor MT Barbara Skoczylas-Stadnik.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj. przy  19 głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr XXX/181/13  zmieniającą  uchwałę
w sprawie nadania statutu Muzeum Tkactwa w Kamiennej Górze – zał. Nr 8 do protokołu.

Na salę obrad powróciła radna M. Jaciuk (obecnych 20 radnych).

Ad.     1  1  .     Podjęcie uchwały w sprawie   planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów   
oraz granic ich obw  o  dów  

Projekt uchwały  z autopoprawką przedstawił  Dyrektor Biura Obsługi Placówek Oświatowych 
Waldemar Woźniak.
 
Radna M. Krzyszkowska zapytała czego dotyczy wprowadzona autopoprawka?

Dyrektor  odpowiedział,  że  mylnie  wpisano  3  ulice,  tj.  Kwiatową,  Konwaliową  i  Różaną  do 
obwodu Gimnazjum Nr 1 zamiast do obwodu Gimnazjum Nr 2.
 
Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził 
głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  jednogłośnie,  tj.  przy  20
głosach  „za” podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/182/13 w  sprawie  planu  sieci  publicznych  szkół 
podstawowych i gimnazjów oraz granic ich obwodów  – zał. Nr 9 do protokołu.

Ad.     1  2  .     Podjęcie  uchwały    w  sprawie  zatwierdzenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii dla miasta Kamienna Góra na 2013 
rok

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych Joanna Pogońska.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXX/183/13 w sprawie zatwierdzenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii dla 
miasta Kamienna Góra na 2013 rok – zał. Nr 10 do protokołu.

Na salę obrad powrócił radny W. Sobiechowski (obecnych 21 radnych).
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Ad.     1  3  .     Podjęcie  uchwały    zmieniającej  uchwałę  w  sprawie     wzoru  deklaracji  o  wysokości   
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Arkadiusz Wileński.
 
Radna M. Krzyszkowska zapytała, czy osoby, które złożyły już deklaracje będą musiały składać je 
od nowa, w związku z błędami w druku?

Sekretarz Miasta wyjaśnił,  że deklaracje, które zostały i  zostaną złożone do momentu wejścia
w życie  tej  uchwały,  tj.  po  14  dniach  od  ogłoszenia  w  Dzienniku  Urzędowym Województwa 
Dolnośląskiego mają moc prawną i nie trzeba ich zmieniać.

Radna M. Krzyszkowska zapytała,  czy miasto poniesie z tytułu druku złych deklaracji  koszty
i w jakiej wysokości?

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że miasto nie poniesie żadnych kosztów z uwagi na to, że nie trzeba 
deklaracji dotychczas wydrukowanych zmieniać. Nowe będą drukowane dopiero po ogłoszeniu tej 
uchwały  w  Dzienniku  Urzędowym.  Dodał,  że  uchwała  nie  była  unieważniona  przez  Nadzór 
Wojewody,  a  jedynie  nakazano  wszystkim  gminom  przesłanie  uchwał  w  tej  sprawie  do 
Regionalnych Izb Obrachunkowych i  to  RIO w Jeleniej  Górze zwróciła  nam uwagę na błędny 
zapis. 

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził 
głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  jednogłośnie,  tj.  przy
21 głosach  „za” podjęła  Uchwałę  Nr  XXX/184/13 zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  wzoru 
deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  – zał.  Nr  11 do 
protokołu.
 

Ad.  14.  Podjęcie  uchwały    w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu   
zagospodarowania  przestrzennego    dla  rejonu  ulic:  Krzeszowska-  T.  Kościuszki-  Leśna  
w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Mienia Andrzej Omachel.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXX/185/13 w sprawie przystąpienia 
do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  rejonu ulic:  Krzeszowska-
T. Kościuszki- Leśna w Kamiennej Górze – zał. Nr 12 do protokołu.

Ad.  15.  Podjęcie  uchwały    w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu   
zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulic:  Cegielniana,  Nowa,  Wysoka  i  Śląska
w Kamiennej Górze – obszar planistyczny „A”

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Mienia Andrzej Omachel.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
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z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXX/186/13 w sprawie uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Cegielniana, Nowa, 
Wysoka i Śląska w Kamiennej Górze – obszar planistyczny „A” – zał. Nr 13 do protokołu.

Ad.  1  6  .  Podjęcie  uchwały    w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu   
zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulic:  Cegielniana,  Nowa,  Wysoka  i  Śląska
w Kamiennej Górze – obszar planistyczny „B”

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Mienia Andrzej Omachel.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXX/187/13 w sprawie uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Cegielniana, Nowa, 
Wysoka i Śląska w Kamiennej Górze – obszar planistyczny „B” – zał. Nr 14 do protokołu.

Ad.  1  7  .  Podjęcie  uchwały    w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania   
przestrzennego dla obszaru powyżej ulicy Krzeszowskiej w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Mienia Andrzej Omachel.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXX/188/13 w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  obszaru powyżej  ulicy Krzeszowskiej
w Kamiennej Górze – zał. Nr 15 do protokołu.

Ad.  18.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulic: Jeleniogórskiej, Bohaterów Getta, Przemysłowej i Towarowej 
w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Mienia Andrzej Omachel. Dodał, że do 
BM  wpłynęły  wnioski  z  4  Stałych  Komisji  RM  dotyczące  budynku  dworca  PKP,  w  którym 
zapisano w projekcie mpzp funkcje wyłącznie usługowe. Komisje wnoszą, aby w tym obiekcie były 
dopuszczalne  również  funkcje  mieszkaniowe.  Procedura  planistyczna  począwszy  od  wyłożenia 
projektu do publicznego wglądu jest bardzo sformalizowana, w związku z czym nie ma możliwości 
wprowadzić w chwili obecnej do projektu jakichkolwiek zmian. Jeśli RM podczas głosowania nie 
podejmie  uchwały,  to  na  następną  Sesję  powinien  zostać przygotowany  projekt  uchwały 
zawierający  stanowisko  radnych  i  dopiero  wówczas  BM  może  skorygować  projekt  planu, 
wprowadzając proponowane zmiany i powtórzyć w niezbędnym zakresie procedurę planistyczną.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził 
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głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  przy  0 głosach  „za”,
20 „przeciw” i  1 „wstrzymującym się” nie  podjęła uchwały w sprawie  uchwalenia miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulic:  Jeleniogórskiej,  Bohaterów  Getta, 
Przemysłowej  i  Towarowej  w  Kamiennej  Górze  –  projekt  uchwały  stanowi zał.  Nr  16 do 
protokołu.

Ad.  1  9  .  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty  
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Mienia Andrzej Wolny.

Radna M. Krzyszkowska  wyraziła  zdanie,  że kwota,  która wpłynie do budżetu miasta  z  tego 
tytułu  nie  jest  znaczna  i  wg  radnej  nieuzasadnionym  jest  dawanie  takiej  bonifikaty  przy  tak 
skromnym budżecie. Dodała, że jeśli inne podmioty zwrócą się też o taką bonifikatę, to śladem tej 
uchwały będzie trzeba taką udzielić, aby wszystkich potraktować tak samo. Radna przypomniała 
ponadto  sytuację,  gdzie  na  ul.  S.  Okrzei  właściciel  chciał  dokupić  do  swojego  terenu  działkę 
sąsiadującą o powierzchni 64m2 i wówczas  wyceniono ją na 10 tys. zł., a zatem dużo więcej niż
w przypadku tego projektu dla spółdzielni. Wg radnej Rada Miejska nie powinna się przyczyniać to 
takiego odmiennego traktowania właściciel.

Przewodniczący RM wyjaśnił, że BM ma obowiązek przygotować projekt uchwały i przedstawić 
go RM na podstawie złożonego przez przedsiębiorcę wniosku. W tym przypadku już drugi raz 
projekt trafia pod obrady, gdyż za pierwszym razem nie został przyjęty i przedsiębiorca zwrócił się 
z wnioskiem ponownym. Dodał,  że w przypadku właściciela  z  ul.  S.  Okrzei  chodziło o kupno 
gruntu,  a  w tym przypadku chodzi  o  przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził 
głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  przy  3 głosach  „za”,
13 „przeciw”  i  5 „wstrzymującym się” nie  podjęła uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na 
udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości  – projekt uchwały stanowi zał. Nr 17 do protokołu.

Ad.    20  .  Podjęcie  uchwały    w  sprawie    podjęcia  współdziałania  Miasta  Kamienna  Góra  
z  jednostkami  samorządu  terytorialnego  w  ramach  Aglomeracji  Wałbrzyskiej  w  celu 
realizacji zapisów „Strategii Rozwoju   Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-2020” poprzez   
partycypację w roku 2013 w kosztach umów zlecenia Specjalistów/Doradców ds wdrażania 
„Strategii Rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-2020”

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Arkadiusz Wileński.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach  „za”  podjęła Uchwałę  Nr  XXX/189/13 w  sprawie  podjęcia 
współdziałania  Miasta  Kamienna  Góra  z  jednostkami  samorządu  terytorialnego  w  ramach 
Aglomeracji Wałbrzyskiej w celu realizacji zapisów „Strategii Rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej 
na  lata  2013-2020”  poprzez  partycypację  w  roku  2013  w  kosztach  umów  zlecenia 
Specjalistów/Doradców ds wdrażania „Strategii Rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-
2020” – zał. Nr 18 do protokołu.

10



Ad.   21  . Sprawy różne  

BM poinformował, że odpowiedzi na wnioski i zapytania udzieli na piśmie lub na następnej Sesji 
RM.

Radna M. Jaciuk zwróciła się z prośbą, aby zaproszenia,  które wpływają do Biura Rady były 
przekazywane wszystkim radnym.

Przewodniczący RM poinformował, że wszystkie zaproszenia, pod warunkiem, że nie są imienne, 
są przekazywane na Stałe Komisje RM.

Radna M. Jaciuk powiedziała, że chodzi jej o zaproszenie do Przedszkola Publicznego Nr 2.

Wiceprzewodniczący (oraz radni) poinformowali,  że z tego przedszkola wpłynęły zaproszenia 
imienne.

Ad.   22  .     Zamknięcie     Sesji  

Po  wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący  Rady zamknął XXX Sesję Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 24 kwietnia 2013.

Protokołowała:              
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodniczący RM           

         /-/ mgr Andrzej Mankiewicz   
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